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Referat fra møte i Strømsgodset menighetsråd (2019–2023) 
Tid og sted: kl. 18.00 tirsdag 18.10.2022, Menighetssenteret, Loftet 
 
Faste representanter: 

X Torbjørn Nordhaug leder  X Elly Bech Andersen  nestleder X Kåre Hoel 

X Sigrid Briseid sekretær X Steinar Mørk 0 Lena Hillestad 

X Cato Thunes sokneprest (på Teams)     

 
Vararepresentanter:  

0 1. Bjørn Stevning Hole X 2. Kari Orstad   X 3. Eva Lilly Schafferer (på Teams) 

0 4. Marit Pettersen Bauer     

 
 
Møteleder: Torbjørn Nordhaug  
Ordstyrer: Elly Bech Andersen  
Åpningsord: Torbjørn Nordhaug Bevertning: Sigrid Briseid 
Forfall: Lena Hillestad, Marit Pettersen Bauer, Bjørn Stevning Hole 
Gjester: Stabsleder Hilde Mari Ski 
 
Saksliste                                                                                     

Nr. Beskrivelse av sak Ansvar 

60/22 
 

 
Godkjenning av innkalling og saksliste. 
 
Vedtak 
Innkalling og saksliste godkjennes med noen endringer: Enkelte saker utsettes. 
Sakene er merket som utsatt. 
 

 

61/22 

 
Godkjenning av referat fra 20.09.22 
  
Vedtak: 
Referatet fra 20.09.22 godkjennes. 
Referat unntatt offentlighet fra 20.09.22 godkjennes.  
 

 

3/22 

(3/21) 

 

 
Økonomi. 
 
Økonomirapport pr 11.10. 22  
Driftsoverskudd i menigheten totalt er pr 11.10.22 på + 209 655,-   
 
På driftsregnskapet har 
Menighetsrådet           + 26 100,- 
Senteret                     + 140 015,- 
Diakoni                           - 5 390,- 
Musikk                            - 1 273,- 
BUA                               + 8 334,-  
Konfirmanter                + 19 782,-   
Mini- og barnegospel   + 21 882,- (omfatter husleiestøtte på 20.000,- fra 
kommunen til konsert i teateret) 
 
Vedtak: 
Økonomirapporten tas til etterretning.  
 
MR støtter forslag om at konfirmantene baker kake til kirkekaffe på 
gudstjenestene. 
  

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Elly 
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32.1/22 
 
 

Menighetssenteret – prosjekt tak:  
 
Prosjekt tak på de to verneverdige byggene: Stallen og Villa Blå er en for stor 
oppgave for husstyret. Leder i styret ber derfor menighetsrådet om å ta over og 
foreslår at det settes ned en arbeidsgruppe på 2–3 personer som kan jobbe videre 
med saken. Leder sier seg villig til å bistå gruppen i forhold til de opplysninger som 
allerede er innhentet. 
 
Utfordring: Hvem skal holde i dette og kjøre prosessen for å få fremdrift i saken?  
 
Info 23.08.22: Cato Thunes er i dialog med flere lokalpolitikere. Vil forsøke å 
komme på Hovedutvalget for kultur, idrett og frivillighet og presentere saken, ev. 
invitere leder for Hovedutvalget på et møte. Det foreslås å sende brev til 
Hovedutvalget med info vedr saken.  
 
20.09.22: Nestleder har sendt mail til leder for Hovedutvalget for kultur, idrett og 
frivillighet med anmodning om et møte der vi kan orientere om saken.  
 
11.10.22: Det har vært kontakt. Ville forsøke å få til befaring i uke 41. 
 
18.10.22: Det er sendt purremail til leder for hovedutvalget som ikke er besvart. 
AU tar saken videre og prøver å få til et møte med befaring. Det er viktig med 
fremdrift i saken. 
 

 
 
 
 
 
 
 
Alle 

 
 
4/22 
 
(4/21) 

Utsettes: 
Utvalgsstruktur. 
 

 Diakoniutvalg:  
Status for medlemmer av utvalget. Det mangler et medlem fra menigheten 
og et medlem av utvalget som er vara for representant fra torsdagstreff 
har trukket seg. 
 

 Gudstjeneste/kirkemusikkutvalg (GU/MU-utvalg):  
Forslag til mandat utsettes. 

 

 PR / informasjons- og omdømmeutvalg: 
Det mangler et medlem fra menigheten i utvalget. 

                

 
 
 
 
 
Alle 
 
 
Cato 
 
 
 
Alle 
 

 
8/22 
(11/21) 

 

  
Utsettes: 
 
Diakonimedarbeider: 
Diakoniplan under utarbeidelse. 
 

 
 
Malin 

 
 
 
 
 
9/22 
 
(13/21) 

 

 
Visjon for menigheten.  
Pr. nå: «Nær Kristus og nær livet» Hva kan vi tenke oss? Trenger vi ny? 
Behov for å diskutere ikke bare hvordan den skal formuleres, men hvordan den 
skal brukes, gjøres kjent, slik at folk forbinder den med kirken.  
Hva er kirken i 2020? Kirken er blitt usynlig.  
Kan vi finne en like god visjon, eller et like godt slagord som Strømsgodsets «ekte 
kjærlighet»? Kirken trenger et slagkraftig slagord som gir retning og viser 
Strømsgodset menighet som tydelig avsender.  

 
20.09.22: Hvorfor skal vi evt. ha en egen visjon for Strømsgodset menighet: 
 
Et «slagord» som vi kan måle vår aktivitet opp mott. Oppfyller det vi gjør den 
visjon vi har? Er det vi driver med meningsfylt ikke bare for «oss selv» men for de 
som deltar. Kan alle medlemmene i menigheten forstå hva visjonen betyr, hva 
som ligger i den – både de faste kirkegjengere og det store flertall? 

 
 
 
 
Alle 
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Viktig at navnet «Strømsgodset menighet» blir en del av visjonen ellers kan det 
være en visjon for f.eks. en fotballklubb. 
 
Drøftelsene rundt visjonen fortsetter på senere møter. Oppdatert versjon sendes 
med innkallingen til neste møte. 
 

 
 
11/22 
(29/21) 

 

 
Utsettes 
Beredskapsplan og brannvern: 
Avventer gjennomgang med staben. 
 

 
 
 
Kirkevergen 

 

 
12/22 
 
(32/21) 
 

 
Husstyret 

 To medlemmer av styret har sluttet. Menighetsrådet bes komme med 
forslag til to nye kandidater, fortrinnsvis en av hvert kjønn. 
Det er et kritisk behov for å få de manglende medlemmer inn i styret. Alle 
må tenke over om man har forslag til kandidater. Forslag drøftes med 
leder for husstyret før vedkommende kontaktes. 
Leder kontakter husstyret vedr. mulig kandidat. 
 

 Utsettes: Bidrag fra egne aktiviteter til drift av senteret? 
 

 
 
 
 
Alle 

 
13/22 
 
(33/21) 

 

 
Promotering av Kirkelig Begravelsesbyrå: 
Hva kan vi gjøre? 
 

 Lena Hillestad har sagt ja til å lage en liten promoteringsfilm e.l. Det er 
foreslått på eiermøtet at de andre eiermenighetene også bruker denne.  
Lena Hillestad tar kontakt med daglig leder for å avtale nærmere. 
11.10.22: Det har vært avholdt møte med daglig leder. Det jobbes med 
utkast til artikkel til bruk i menighetsbladene (og ev. på nettsidene?). 
 

 MR-medlemmer og andre oppfordres til å like og dele Facebook-siden, 
og oppfordre FB-venner til å gjøre det samme. 
 

Alle oppfordres til å gå igjennom vennelisten sin for å vurdere om det er personer 
man kan invitere til å like FB-siden. Jo flere «likes» siden får jo oftere vil den 
dukke opp. 
 

 
 
 
 
 
 
Alle 

 
 
 
14/22 
 
 
(50/21) 

 
 
 

 
Utsettes: 
Arbeidsplan for trosopplærer. 
Trosopplærer har ikke noen arbeidsplan for de 80% av stillingen som er i 
Strømsgodset. 
Info: Første møte vedr arbeidsplan avholdt 07.10.21. 
 
Vedtak 24.08.21 
Det utarbeides forslag til arbeidsplan i samarbeide med trosopplærer. Planen 
forelegges menighetsrådet før den sendes Kirkevergen for godkjenning. 
 
Vedtak 21.09.21: Flere forslag fra MR:  
Trosopplærer kan bistå kapellan Kristoffer Schmidt i konfirmasjonsopplæringen. 
Viktig å satse på denne ungdomsgruppa som allerede er i kontakt med 
menigheten. 
Kan gi mulighet for ledertrening på sikt. 
Styrke skole / kirkesamarbeidet. Sognet vil bli større – kan etter hvert ta kontakt 
med flere skoler og miljøer, for eksempel Danvik folkehøyskole, Danvik 
barneskole, Drammen videregående, Akademiet, Ekte kjærlighet på Gulskogen 
m.fl.  

 
 
 
 
 
 
 
Torbjørn/ 
Elly 
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Menigheten har rom med god nettkapasitet og kan huse e-sport-miljø, evt. 
samarbeid med studenter ved USN, lære mer og bygge kompetanse i en 
ungdomsgruppe 
 

 
17/22 
(59/21) 

 

 
Sak unntatt offentligheten, jfr. Offentleglova § 14, første ledd. 
 

 
Torbjørn 

 
 
 
21/22 
(74/21) 

 

 
Virksomhets-/handlingsplan. Samling med staben. 

 
Vedtak 19.05.22 
Fellessamling foreslås avholdt søndag 06.11.22. fra kl. 12.30.  
Positiv tilbakemelding fra staben. Vi tar sikte på denne datoen. 
20.09.22: Det legges frem skisse for samlingen på neste menighetsrådsmøte 
 
Oversikt over påmeldte ok.  
 
Vedtak: 
Forslag til oppbygging av virksomhetsplan er godkjent. 

 

 
 
 
Torbjørn 
 

 
27/22 
 

 
Utsettes: 
Rutiner ved utleie av og aktiviteter i kirken. 
 
I forbindelse med at det i Drammen Kirkelig Fellesråd (DKF) er behandlet og gjort 
vedtak i saken vedr. priser og rutiner for utleie av kirkene må menighetsrådet 
utarbeide rutiner som gjelder i forbindelse med utleie og egne aktiviteter i 
Strømsgodset kirke. 
Det er foreslått fra DKF at kantor er ansvarlig for utleie i den enkelte menighet. 
 
Vedtak 15.02.22: 
AU utarbeider i samarbeid med kantor forslag som legges frem for 
menighetsrådet. 
 

 
 
 
 
 
 
 
AU 

 
 
28/22 
 
 

 
Renovering av kirken/kirkerom: 
 
Mail fra eiendomssjefen 16.10.22: 

«Jeg har hatt en ukes ferie, men regner med at gutta snart er ferdig med 

østveggen/sakristiet. Det har vært en del utskifting av råte og 

fikling/tilpasning rundt vinduer og overgang til mur. Det har vært dårlige 

forhold for linoljemaling i september, så jeg vet ikke om de er helt ferdig 

med det. Jeg venter for øvrig rapport på tilstandsvurdering/fargeanalyser etc 

i slutten av oktober. Ellers fikk vi 50.000 av KA/KNIF (sikringsmidler) til 

sprinklingsanlegget»  
 

 

 
 
40/22 
 

 
Utsettes 
Relasjonsbygging i menigheten. 
 
Hvem kan vi etablere samarbeid med?  
 

 
 
Alle 

 
46/22 

 
Utsettes: 
Konfirmantkullet 22/23. 
 
Følgende ideer har dukket opp i samtale med kapellanen: brev til de som kan 
være aktuelle i september, felles pizzakveld for kullet før og kull 22/23 
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Kapellanen tilbake fra ferie / perm 24.10.22. Info kveld for konfirmanter og foreldre 
26.10.22. 
 
Leir 2023 
Saken behandles i et senere møte når kapellanen kan delta. Hva tenker 
menighetsrådet? 
 

 
 
 
 
55/22 
 

 
Bispevisitas våren 2023. 
 
Uke 16 (18.-20. april + visitasgudstjeneste søndag 23. april): Strømsgodset 
sokn    
Det betyr for oss besøk tirsdag, onsdag, torsdag og visitasgudstjeneste søndag 
23.04.23. Storstua er reservert til kirkekaffe.  
 
Det vil bli nedsatt en arbeidsgruppe som skal jobbe med innholdet for visitasen i 
Strømsgodset. Innholdet i visitasen bør være møte med stab og råd og innblikk i 
noen av menighetens aktiviteter i tillegg til besøk på skoler, institusjoner og 
kontakt med lokalsamfunnet. 
Arbeidsgruppen som skal planlegge programmet for visitasen vil bestå av 
sokneprest, stabsleder, menighetsrådsleder, nestleder og et medlem til. 
 
MR-medlemmene oppfordres til å sende e-post til AU med forslag til 
personer innen 01.11. 
 

 
 
 
 
Cato 

 
 
57/22 

 
Utsettes 
Plassering av og rutiner for bruk av bønnekrukken:  
 
Avventer forslag til informasjonstekst som skal brukes fast i innledningen til 
gudstjenesten. 
 

 
 
 
Malin 
 
 
 

 
59/22 
 

 
Strømforbruk i menighetene i Drammen: 
Kirkeverge Svein Askekjær informerte på møtet 20.09.22 bl.a.om følgende: 
Temperaturen i kirkerommet senkes til maks 18 grader i forbindelse med kirkelige 
handlinger. Ytterdøren må holdes lukket. Ellers i uken vil den senkes til 12 grader.  
 
DUV informeres om at temperaturen i ukedagene når det ikke er kirkelige 
handlinger, vil senkes til 12 grader. 
Mulige alternativ: Korøvelsen kan flyttes til søndager etter kirketid. Da er 
kirkerommet allerede oppvarmet. Koret kan ev. leie et av de andre lokalene til 
menigheten. 
 

 

 
62/22 
 

 
Menighetsrådsvalg 2023 
MR-medlemmene bes vurdere om de ønsker å fortsette, og om de har forslag til 
nye medlemmer. Det er viktig med kontinuitet.  
Nominasjonskomité må jobbes med senere. 
 

 

 
63/22 
 

 
Julemarked 
Datoen for årets julemarked er lørdag 19.11.22. 
Julelotteriet med over 40 gevinster er klar og loddsalget startet. 
Kåre og Cato stiller på fredag. 
Eva, Steinar, Cato og Kari stiller på lørdag. 
Cato stiller med langpanne sjokoladekake, og Kari stiller med sjokoladekake og 
småkaker. Eva baker småkaker. 
Loddbøker ble fordelt. 
Info: Loddbøkene kan levers tilbake på møtet 15.11.22. 
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Orienteringssaker. Korte innlegg. 
 

 Informasjon fra Fellesrådet:  
 

 Informasjon fra Husstyret: behov for flere medlemmer 

 Informasjon fra Diakoniutvalget:  
 

 Informasjon fra Informasjons- og omdømmeutvalg:   
 

 Trosopplæringsutvalget:  
 

 Årsmøte i Sportskapellet mandag 31. oktober kl. 19.00 i Åssiden 
kirke 
Representanter?  
Torbjørn sender mail til Cato, slik at det blir tatt opp på neste ansattmøte. 
 

 Fra staben 5/2 min. Hva skjer? / Hva holder vi på med? Invitasjoner til 
Allehelgensdag er sendt ut. Under diakoniarbeiders fravær tar staben 
ansvar for at torsdagstreffene blir holdt. 

            

 Neste møter:  
Neste AU-møte blir 01.11.09.22. Neste menighetsrådsmøte er 15.11.22. 
 

 
 
 
Elly 
 
Kåre/Kari 
Marit 
 
Lena 
 
Eva 
 
Cato 
 
 
 
 
 
Hilde Mari 
 
 

 
Eventuelt: 
 

 

 

 
 
15.11.22. Åpningsord:???  Bevertning: Kåre Hoel 
 

 

       
 


